
Noodkreet 
 
Permanent camera toezicht op verzamelcentra en slachthuizen gaat compleet averechts 
werken en ik zal proberen uit te leggen waarom. 
 
Ik werk mijn hele leven al met mensen uit het veetransport en ben daar zelf ook onderdeel 
van. 
Dit zijn allemaal mensen die dit werk doen uit passie en er voldoening aan beleven dat ze een 
vracht dieren netjes op hun bestemming hebben kunnen brengen. 
Ik heb nog nooit een veetransporteur ontmoet die schatrijk is geworden want dan moet je toch 
echt iets anders gaan doen.  
Dus deze mensen doen het echt niet voor geld en hebben het hart op de juiste plaats. 
 
In het volgende stukje geef ik deze veetransporteur de fictieve naam ‘Piet’. 
Piet is trots op zijn bedrijf en heeft zijn naam adres en telefoonnummer op zijn vrachtwagen 
laten aanbrengen als reclame. 
Als Piet morgen een nieuwe vrachtauto zou kopen zal hij geen van deze dingen meer op zijn 
auto zetten omdat heel veel mensen al van mening zijn dat je al crimineel bent als je vee 
vervoerd en dat je dat op alle mogelijke manieren mag uiten. (middelvingers , vervelende 
telefoontjes als je nummer achterop staat, inhalen en dan snel afremmen, enz ). 
Maar piet heeft op het moment nog wel een herkenbare vrachtwagen. 
Als er nu constant wordt gefilmd zodra hij het erf van een verzamelcentrum of een slachthuis 
oprijd, zijn er na verloop van tijd honderden uren beeldmateriaal van Piet beschikbaar. 
 
Er wordt door onze beleidsmakers beweert dat de beelden veilig zijn en niet zullen worden 
gedeeld. 
Ik denk dat wij allemaal wel weten dat uiteindelijk alles te ‘hacken’ is zelf militaire 
opslagplaatsen voor wapens zijn waarschijnlijk wel in Rusland en China bekend. 
Dus volgens mij worden alle beelden door de dierenactivisten opgeslagen. 
Wat we tot nog toe van deze organisaties weten is dat ze geen enkel middel schuwen om de 
sector in een kwaad daglicht te zetten. 
Men kan van deze organisaties zeggen wat men wil maar het zijn over het algemeen goed 
opgeleide mensen. 
Met de kunstmatige intelligentie (AI) is het dan maar een peulenschil om met die honderden 
uren beeldmateriaal van Piet aan de slag te gaan. 
 
Op een goede (kwade) dag word Piet geconfronteerd met zo’n filmpje terwijl hij zich van 
geen kwaad bewust is en alles netjes en diervriendelijk heeft gedaan. 
Piet raakt door het voorval helemaal ondersteboven en kan dat geestelijk niet aan. 
Piet zijn echtgenoot krijgt ook allemaal lastige vragen want ja, waar rook is is vuur en is ook 
wanhopig. 
Piet zijn kinderen op school krijgen de volle laag en worden uitgekotst. 
Piet en zijn gezin wonen op het platteland waar iedereen hem kent. 
Het is nu aan Piet om te bewijzen dat dit filmpje niet klopt. 
Dit is niet Piet zijn tak van sport en het is te hopen dat hij hierbij professionele hulp krijgt. 
 
Andere collega’s gaan zich afvragen welk wespennest ze onderhand in verzeild raken en 
zullen een andere baan gaan zoeken. 
Dit gaat ze ook wel lukken want het zijn hardwerkende mensen die met elke bijna situatie wel 
raad weten. 



 
Het gevolg zal zijn dat de veevervoerssector met een schrijnend personeelstekort gaat komen. 
Daarop volgend zullen de tarieven gaan verdubbelen en mogelijk ook wel verdrievoudigen. 
 
Nu komen we op het gevaarlijke deel. 
Door de grote winstmarge die er dan op het veetransport komt te liggen omdat de goeie 
passionele mensen zijn gestopt, zullen er vanuit de duistere kant van de maatschappij zich 
mensen aanmelden die andere normen en waarden hebben en louter voor het snelle geld gaan. 
Ik denk dat onze beleidsmakers dan het tegendeel hebben bereikt dan wat ze met deze 
maatregel hadden beoogd. 
Want 1 ding is duidelijk, veetransport gaat sowieso gebeuren.  
  


